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Schůze výkonného výboru HO Bořeň Bílina č. 2/2012

Datum:                                          13. 7. 2012

Místo konání:             restaurace U krysy v Teplicích

Přítomni:                                      Vörös Ladislav, Ploch Jaroslav, Masár Jan, Princ Pavel, Zajan Ivan

Omluveni:                                     Kačírková Helena, Vladař Petr

Hosté:                                            Zajanová Adélka, Zajanová Radka

__________________________________________________________________________________

1. Úkoly z minulého jednání VV:

1a/Sponzorské dary (informace, využití, …)

- předseda oddílu informoval VV o všech dokonaných sponzorských darech, které oddíl 
obdržel pro rok 2012 (viz příloha);

- školení instruktorů ČHS - odloženo na příští rok, letošní kurzy již probíhají;

- zakoupení vybavení pro oddíl – odloženo;

- vydání horolezeckého průvodce po „našich oblastech“ - práce na průvodci jsou v plném 
proudu.

1b/Činnost oddílu

- brigádnické hodiny - VV schvaluje 5 brigádnických hodin povinných pro každého člena 
oddílu v lezeckých oblastech spravovaných naším oddílem. Členové oddílu budou mít 
možnost neodpracovanou brigádu nahradit finančním obnosem do oddílové pokladny (bude 
upřesněno), výjimky schvaluje VV;

- oddílové akce - proběhla Roklice (za účasti 12 členů oddílu!). Nejbližší oddílová akce -
brigáda, úprava studánky pod Bořněm. Vedoucím práce byl VV pověřen Pavel Princ (od ČHS 
jsme na tuto bohulibou činnost obdrželi grant), který včas prostřednictvím Honzy Masára 
bude informovat členy oddílu o zahájení prací, brigádě;

- chata HO LOKO Teplice v Tisé je na poslední slanění zajištěna v termínu 23. -25. 11. 2012;

-přijímání nových členů. Každý nový člen prokáže základní znalosti horolezecké metodiky. Na 
internetových stránkách ČHS se nachází dokument „ZÁKLADNÍ DOVEDNOST PRO 
HOROLEZECTVÍ“ ,ze kterého bude doporučeno čerpat každému novému zájemci o členství 
v oddíle. Odkaz bude umístěn na webových stránkách HO Bořeň Bílina. O přijetí/nepřijetí 
uchazeče o členství rozhodne VV.
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1c/Průvodce po našich oblastech

- jak bylo řečeno výše, práce na průvodci pokračují;

- zakoupený grafický tablet, který měl usnadnit práci při překreslování mapek, náčrtů a 
plánků, svou fci nesplnil. Jan Masár informuje členy VV, že tablet si ponechá a uhradí jej 
oddílu;

- VV vyzývá členy oddílu: „Zapojte se do práce na vydání průvodce, každý názor, poznámka, 
rada, nápad jsou vítány!“.

2. Úkoly na příště:

- VV pověřuje Pavla Prince, hospodáře, seznámit členy VV se stavem oddílové pokladny, což
bude podloženo výpisy z oddílového bankovního účtu.
         
                                                                     Zodpovídá: Princ P. Termín: příští schůze VV

3. Volná diskuse, návrhy:

- Jarda Ploch přichází s návrhem brigády v oblasti Žižkovo údolí, pravděpodobný termín 
konání podzim/2012 (bude upřesněno);

- Honza Masár navrhuje vyškrtnutí slova Bílina z názvu oddílu. Důvodem je dlouhodobý 
nezájem města o naši činnost a jeho nulová podpora. Návrh bude předložen všem členům 
oddílu na VH (valné hromadě – výroční schůze), která o něm rozhodne.

   Pár slov závěrem. Výkonný výbor žádá všechny členy HO Bořeň Bílina, aby dbali na dodržování 
pravidel ČHS a zákonů ČR. Není možné, aby se např. v době zákazu lezení objevovala naše jména ve 
vrcholových knihách ČHS atp. Osobně děkuji všem, kteří je dodržují.

Zapsal: Ivan Zajan


